
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 30.03.2015  

Prítomní : podľa prezenčnej listiny
Neprítomný: Ing. Dušan Jakubišin

Marián Keruľ

K     bodu číslo 1 – Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie  OZ  otvoril  a viedol  starosta  obce  Ing.  Igor  Petrik.  Uznal  obecné 

zastupiteľstvo  spôsobilé  rokovať  a uznášať  sa  a  predložil  návrh  programu  zasadnutia  OZ 
podľa pozvánky:

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie

      3. Kontrola uznesenia
      4. Pripomienky a návrhy občanov

5. Rozpočet obce na rok 2015 
6. Príloha č.1 k VZN č.1/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka 

ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia na území obce
      7. Schválenie nájomcu v bytovom dome Školská 2A        

8. Nájomná zmluva s Pozemkovým spoločenstvom vlastníkov Margecany
9. Došlé žiadosti 
10. Rôzne –PHSR
11. Diskusia
12. Schválenie uznesenia
13. Záver

Na  otázku  poslanca  OZ Ing.  Jozefa  Kováča,  či  je  potrebné  zaradiť  do  programu 
rokovania OZ bod 8., starosta zdôraznil nutnosť zaradenia tohto bodu do programu potrebou 
uzatvorenia nájomnej zmluvy s Pozemkovým spoločenstvom vlastníkov Margecany.
            
      Pán  starosta  dal  hlasovať  o programe  zasadnutia  OZ.  Program  rokovania  OZ  bol 
všetkými prítomnými poslancami jednohlasne schválený.

K     bodu číslo 2 - Určenie overovateľov zápisnice a     voľba návrhovej komisie  
Starosta  obce  navrhol  za  overovateľov  zápisnice  poslancov  Ing.J.Vaščuru 

a M.Zvirinského.  Do  návrhovej  komisie  navrhol  poslancov  Mgr.M.Dubeckého 
a JUDr.Ľ.Šimu. Návrh schválili 7 prítomní poslanci.

K     bodu číslo 3 – Kontrola uznesenia  
Na zasadnutí OZ  dňa 27.02.2015 boli prijaté tieto poverujúce uznesenia:

Uznesenie :
 č. 3/D1 : OZ poveruje starostu obce starostu obce zabezpečením účinkujúcich na Dni 

obce a oslavy výročia obce podľa predloženého návrhu. 
Poverujúce uznesenie starosta Ing.I.Petrik splnil.

 č.  3/D2  :  OZ poveruje  starostu obce zvolať pracovné stretnutie  poslancov vo veci 
vypracovania Štatútu obce. 
Stretnutie poslancov sa uskutoční po 30.03.2015.

 č.  3/D3  :  OZ  poveruje  predsedu  komisie  finančnej,  správy  majetku,  výstavby, 
verejného  obstarávania  zvolaním  zasadnutia  komisie  vo  veci  riešenia  Nájomnej 



zmluvy pozemku na účely výstavby Zberného dvora v súvislosti s rozhodnutím OÚ 
SNV –pozemkový a lesný odbor č.OU-SN-PLO-2015/000377-0005723-Co. 
Komisia tento problém neprejednávala. Nájomná zmluva na pozemok sa prejednávala 
na stretnutí Pozemkového spoločenstva vlastníkov v Margecanoch.

 č.  3/D4  :  OZ  poveruje  predsedu  komisie  finančnej,  správy  majetku,  výstavby, 
verejného obstarávania zvolaním zasadnutia komisie a ostatných poslancov, ktorí nie 
sú členmi predmetnej komisie  vo veci návrhu rozpočtu obce na rok 2015. Termín do 
15.3.2015.
Poverujúce uznesenie predseda komisie JUDr.Ľ.Šima splnil.

 č.  3/D5  :  OZ poveruje  zástupcu starostu obce  vypracovaním návrhu poslaneckých 
obvodov.
Poverujúce uznesenie Mgr.M.Dubecký splnil.

Uznesenie č.4/A1 : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ dňa 27.2.2015.

K     bodu číslo 4 -   Pripomienky a     návrhy občanov  
M.Dubecký predniesol požiadavku p. Hrickovej z Požiarnickej ulice na opravu vpuste 

odtokového  kanála,  ktorý  zachytáva  a odvádza  dažďovú  vodu  za  polyfunkčnou  budovou 
-pošty na Obchodnej ulici. Starosta poverí zamestnancov technického úseku zistením daného 
stavu.

K     bodu číslo 5 – Rozpočet obce na rok 2015   
JUDr.Ľ.Šima-  predseda  komisie  finančnej,  správy  majetku,  výstavby,  verejného 

obstarávania navrhol:
- prípravu rozpočtu riešiť s väčším časovým predstihom,
- prepracovať investičný zámer obce,
- žiadať  od  občianskych  združení  spätnú  väzbu  –  informáciu  o prospešnej  činnosti 

združení pre obec,
- v Hlásniku obce  podať občanom informáciu  o dotácii  obce za  odvoz komunálneho 

odpadu,
- hľadať finančné prostriedky na nákup vozíka pre Ing.S.Sokolského,
- pri  rekonštrukcii  pavilónu  telocvične  ZŠ  s MŠ  súčasne  riešiť  i rekonštrukciu 

elektrických  rozvodov  a osvetlenia  (vedenie  školy  je  ochotné  participovať  na 
spolufinancovaní rekonštrukcie),

- poukázal na dva subjekty, ZŠ s MŠ a na Obecný úrad v Margecanoch, ktoré z rozpočtu 
obce na svoj chod potrebujú najviac finančných prostriedkov,

- žiadal  informovať občanov obce,  aby veľkokapacitné  kontajnery nenapĺňali  starým 
nábytkom.

Starosta obce odpovedal na niektoré pripomienky a požiadavky predsedu komisie a zároveň 
predniesol ďalšie informácie:

- hľadať finančnú pomoc pre p.Sokolského je úloha komisie,
- obec je naklonená pomôcť škole pri rekonštrukcii pavilónu telocvične,
- informácie pre občanov je možné prezentovať až v ďalšom čísle Hlásnika, ktorého tlač 

bude až v mesiaci júl 2015,
- do rozpočtu ZŠ s MŠ v Margecanoch bola zahrnutá i správa budov školy,
- vyjadril záujem obce o zapojenie sa do očakávaných výziev na :

• rekonštrukciu osvetlenia obce
• dokončenie podkrovia ZŠ s MŠ v Margecanoch
• likvidáciu čiernych skládok odpadu

- o príprave zmeny Územného plánu obce  s prepracovaním infraštruktúry časti obce – 
Olše,



- v rozpočte obce na rok 2015 sa počíta s finančnými prostriedkami na vypracovanie 
Štúdie projekčných prác rekonštrukcie ihriska TJ.
Na  otázku  Ing.J.Kováča  „čo  všetko  z rozpočtu  obce  sa  financuje  na  chod  OÚ“ 

odpovedali starosta obce Ing.I.Petrik a Ing.O.Machilová.
Ing.J.Kováč, JUDr.Ľ.Šima a Ing.I.Petrik sa zhodli na tom, že prípravu rozpočtu obce 

na ďalšie roky je potrebné postupne prejednávať na zasadnutiach jednotlivých komisií.
Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ing.I.Keruľa k navrhovanému rozpočtu obce na 

rok 2015:
- návrh  rozpočtu  obce  na  rok  2015  bol  korektne  v komisii  prerokovaný  a v zmysle 

zákona občanom zverejnený,
- návrh rozpočtu je vyrovnaný a spracovaný v súlade s právnymi normami,
- odporúča navrhovaný rozpočet na rok 2015 OZ v Margecanoch schváliť.

Ing.I.Keruľ  predložil  OZ  správu  o svojej  kontrolnej  činnosti  za  rok  2014  a správu 
o výsledkoch kontroly prijatých uznesení OZ.
Uznesenie :
č.4/A2 : OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce 

na rok 2015, 2016, 2017.
č.4/A3 : OZ berie na vedomie rozpočet obce na roky 2016 a 2017.
č.4/A4 : OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 

2014.
č.4/A5 : OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o výsledku kontroly prijatých 

uznesení OZ.
Hlasovanie: 7-0-0
č.4/B1: OZ schvaľuje rozpočet obce  na  rok  2015  s  príjmami  vo  výške 1 687 475 €   a 

 výdavkami  vo  výške 1 687 475  €.
č.4/B2 : OZ schvaľuje použitie finančných prostriedkov rezervného fondu vo výške 84 340 € 

 na  kapitálové  výdavky  podľa  schváleného  rozpočtu  :  nákup  tlačiarne  3 250  €, 
spolufinancovanie projektu : Protipovodňové opatrenia na vodnom toku Bystrá 490 
€,  projektové  dokumentácie  33 000  €,  výstavba  bezbariérovej  rampy  69  €, 
spolufinancovanie projektu Bezpečnosť cestnej premávky 390 €,   spolufinancovanie 
projektu  Zberný  dvor  25  511  €,   územný  plán  1 000  €,  PHSR     6 000  €, 
spolufinancovanie  –  zateplenie  budovy  OcÚ  6 830  €,  spolufinancovanie 
rekonštrukcie spoločenskej sály 3 300 €, urnový  háj- dostavba 4 500 €.

č.4/B3 : OZ schvaľuje dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor Margecany vo výške 1 000 €.
č.4/B4 : OZ schvaľuje dotáciu pre TJ Lokomotíva Margecany vo výške 8 000 €.
č.4/B5 : OZ schvaľuje dotáciu pre Športovo strelecký klub Margecany vo výške 700 €.
č.4/B6 :  OZ schvaľuje dotáciu pre Odbor Klubu slovenských turistov Margecany vo výške 

700 €.
č.4/B7 : OZ schvaľuje dotáciu pre Stolnotenisový klub ŠKST TOPSPIN  vo výške 1 600 €.
č.4/B8 : OZ schvaľuje dotáciu pre Obecný šachový  klub Margecany vo výške 800 €.
č.4/B9 : OZ schvaľuje dotáciu pre  ELECT  vo výške 300 €.
č.4/B10 : OZ schvaľuje dotáciu pre Jadlovec Margecany vo výške 4 000 €.
č.4/B11 : OZ schvaľuje dotáciu pre ZO SZZP Margecany vo výške 300 €.
č.4/B12 :  OZ schvaľuje dotáciu pre Rímskokatolícku cirkev – farnosť Margecany vo výške 

700 €.

K     bodu číslo 6 - Príloha č.1 k     VZN č.1/2013 o     určení výšky dotácie na prevádzku a     mzdy   
na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a     dieťa školského zariadenia na území obce  

K predloženej  Prílohe  č.1  k VZN  č.1/2013  poslanci  OZ  nevzniesli  žiadne 
pripomienky.



Hlasovanie : 7-0-0 
Uznesenie č.4/B13 :  OZ schvaľuje  Prílohu č.1 k VZN č.1/2013 o určení výšky dotácie na 
prevádzku  a mzdy  na  žiaka  základnej  umeleckej  školy,  dieťa  materskej  školy  a dieťa 
školského zariadenia na území obce.

K     bodu číslo 7   -   Schválenie nájomcu v     bytovom dome Školská 2A          
Na  základe  výsledkov  zo  zasadnutia  osobitnej  komisie  zriadenej  za  účelom 

priraďovania obecných nájomných bytov OZ schválilo  nájomcu bytu  v bytovom dome na 
ul.Školskej 2A.
Hlasovanie: 7-0-0 
Uznesenie č.4/B14: OZ schvaľuje nájomcu  v obecnom bytovom dome Školská 594/2A byt 
č.9 Margecany s účinnosťou od 1.4.2015  a to: 
-  Mesárošová Alžbeta bytom Jarná 57 a Nalevanko Ondrej bytom Prešovská 1 Margecany.
V prípade,  že  schválený  nájomca  odmietne  predmet  nájmu,  postupuje  predmet  nájmu  na 
náhradníka v poradí:
1.náhradník: Kastl Zbyněk bytom Náměstí 5.května 32 Holýšov ČR a Lenka Kastlová  bytom 
Jarná 57 Margecany.
2. náhradník: Husárová Eva bytom Sládkovičová 1509/17 Žiar nad Hronom a Petrík Marcel 
bytom Helcmanovce 423.
3. náhradník: Jalč Peter bytom Prakovce 270.

K     bodu číslo 8 -  Nájomná zmluva s     Pozemkovým spoločenstvom vlastníkov Margecany  
Na  Valnom  stretnutí  Pozemkového  spoločenstva  vlastníkov  v Margecanoch  bola 

prijatá  dohoda  medzi  starostom  obce  a štatutármi  Pozemkového  spoločenstva  vlastníkov 
v Margecanoch na vypracovanie nájomnej zmluvy na parcelu registra „C“č.3131.
Hlasovanie: 6-0-1  Za neschválenie uznesenia hlasoval Ing.J.Kováč
Uznesenie č.4/C1: OZ poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy a s Pozemkovým 
spoločenstvom vlastníkov- Margecany vo veci nájmu parcely registra „C“ č.3131.

K     bodu číslo 9 -  Došlé žiadosti  
Poslanci  OZ  prerokovali  žiadosť  BD  Plus  s.r.o.  Krompachy  o zosúladení  údajov 

katastra  nehnuteľnosti  so  skutočným  stavom,  t.j.  bytov  a nebytových  priestorov 
nachádzajúcich sa v stavbe,  polyfunkčná budova- pošta, súpisné číslo 127 .
Hlasovanie: 7-0-0
Uznesenie  č.4/C2:  OZ  poveruje  starostu  obce  ako  účastníka  č.12  podpísaním  zmluvy 
o zosúladení  údajov katastra  nehnuteľnosti  so  skutočným stavom,  t.j.  bytov  a nebytových 
priestorov nachádzajúcich sa v stavbe,  polyfunkčná budova- pošta, súpisné číslo 127 .

K     bodu číslo 10   –   Rôzne –PHSR  
 Poslanci OZ navrhli potvrdiť platnosť súčasného PHSR do doby vypracovania nového 

PHSR v zmysle zákona č.539/2008 Z.z.
Hlasovanie: 7-0-0
Uznesenie č.4/D1: OZ potvrdzuje platnosť aktuálneho PHSR do doby vypracovania nového 
PHSR v zmysle zákona č. 539/2008 Z.z. o podpore regionálneho rozvoja v znení neskorších 
zmien a doplnkov.

 OZ prerokovalo návrh Mgr.M.Dubeckého na vytvorenie poslaneckých území. A to :
Ing. Jaroslav Vašura ul. Hornádska a ul. Školská
Ing. Ľubomír Fidler ul. Dlhá a ul. Jarná
Ing. Eva Novotová ul. Veterná a ul. Železničná



Ing. Jozef Kováč Hôrka
Miroslav Zvirinský ul. Hlinná a ul. Priečna
JUDr. Ľubomír Šima Olše 
Ing. Dušan Jakubišin ul. Bystrá a Drevo skládka  
Marián Keruľ ul. Partizánska a ul. Prešovská
Mgr. Miroslav Dubecký ul. Obchodná, ul. Požiarnická a Rolová Huta
Hlasovanie: 5-1-1. JUDr.Ľ.Šima sa hlasovania zdržal, Ing.J.Kováč hlasoval za neschválenie 

uznesenia.
Uznesenie č.4/B15 : OZ schvaľuje poslanecké územia

 Úlohy pre poslancov:
- pre  predsedníčku  komisie  sociálnej,  školstva,  kultúry,  mládeže  a  športu 

Ing.E.Novotovú – zvolať komisiu a pripraviť návrh na ocenenie občanov pri 
príležitosti Dni obce a 780. výročia o prvej zmienke o obce,

- pre  predsedu  komisie  finančnej,  správy  majetku,  výstavby  a  verejného 
obstarávania JUDr.Ľ.Šimu – zvolať komisiu za účelom prípravy potrebných 
materiálov pred vyhlásením výzvy na rekonštrukciu verejného osvetlenia,

- pre  Mgr.M.Dubeckého  zvolať  do  30  dní  komisiu  OZ  v  zmysle  zákona  o 
ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. 

 V.Uličný  podal  poslancom OZ informáciu  o možnosti  využitia  grantov  Slovenskej 
sporiteľne, ktoré sa dajú využiť na čiastočnú údržbu cestného tunela v Rolovej Hute. 
Poslanci informáciu prijali a navrhujú takýto projekt podať. 

 

Zapísal: Mgr. Miroslav Dubecký ...........................

Overovatelia: Ing. Jaroslav Vaščura ...........................

                       Miroslav Zvirinský ...........................

Ing. Igor Petrik – starosta obce ...........................


